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SE.BRM.0002.9.2024 

 

Protokół nr 6 

 

VI Sesja RMiG Kórnik odbyła się 25 września 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 16:57 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, radca prawny 

Przemysław Barczyński, kierownicy wydziałów Urzędu MiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła VI Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 17 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do  ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Radny Adam Zydroń zapytał, 

czy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik jest pilne. Zaznaczył,  

że dokumenty wykazują znaczną zmianę powierzchni działki, prawie półtora tysiąca 

metrów kwadratowych. Radny podkreślił, że nie jest przeciwny podjęciu uchwały. 

Burmistrz Przemysław Pacholski oświadczył, że sprawa jest bardzo pilna, ponieważ 

mieszkańcy czekają na zakup nieruchomości od roku. Rozbieżności wynikły z transferu 

danych z map papierowych do elektronicznych. Dane zostały poprawione w PODGiK. 

Radny Adam Zydroń powtórzył, że nie podważa konieczności podjęcia uchwały, ale chce 

dyskutować nt. propozycji. Radny Adam Lewandowski przypomniał, że projekt  

był omawiany podczas posiedzenia K.BiF (19.09.2024) i uzyskał jednogłośną pozytywną 

opinię. Wskazał, że dyskusje na dany temat odbywają się podczas obrad merytorycznych 

komisji. Przewodnicząca rady powiedziała, że K.SWiP proponuje wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. Radny 

Sebastian Stein wyjaśnił, że z uwagi na datę wpłynięcia skargi rada nie zdąży udzielić 

odpowiedzi w terminie.  
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Głosowano w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili  

z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku, jako punktu 7ac). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-

2037, 

 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

 c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie, 

 d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 e) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Miastu i Gminie Kórnik lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania 

organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg, 

 f) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

 g) wprowadzenia "Kórnickiej Karty Mieszkańca", 

 h) rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

na 2025 rok, 



 

5 
 

 i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy najmu nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Kórnik obręb 

Bnin, 

 j) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik, 

 k) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi, 

 l) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 m) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 n) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 o) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

 p) nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny, 

 r) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych  

w Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii 

Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina 

Kórnik. Etap 2A, 

 s) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 

– ulicy Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, 

Dachowa i Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1, 

 t) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, 

gmina Kórnik, 

 u) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym 

Czmoń dla działek o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek 

o numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik, 
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 w) rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli działalności Burmistrza  

w zakresie wydawania decyzji o warunkach zabudowy, 

 x) rozpatrzenia wniosku wyrażającego poparcie dla inicjatywy Kórnickiego 

Stowarzyszenia „Ogończyk” dotyczącej wzniesienia pomnika hrabiego 

Władysława Zamoyskiego, 

 y) rozpatrzenia wniosku o zapoznanie się z wyjaśnieniami wykonawcy  

o okolicznościach niedojścia do podpisania umowy na Budowę krytego boiska – 

lodowiska wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą na terenie OSIR Kórnik, 

 z) odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miasta 

i Gminy Kórnik, 

 aa) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili  

z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku, 

 ab) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta  

i Gminy Kórnik, 

 ac) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Iwonę Kosmalską. 

Głosowano w sprawie 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z V Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 
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4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem  do protokołu. 

Radna Iwona Kosmalska poinformowała o wyniku rywalizacji radnych w VI Mistrzostwach 

samorządowców w strzelectwie. Reprezentacja MiG Kórnik zajęła ósme miejsce. 

Nie zadano pytań do sprawozdania. 

 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił najistotniejsze punkty ze sprawozdania  

z działalności międzysesyjnej (dokument załączony do protokołu). 

Radny Maciej Brylewski poprosił o rozwinięcie informacji z punktów: 3 (zapewnienie wody 

dla PD części gminy), 6 i 15 (odbiór odpadów). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

wskazał, że w 2023 roku zlecono przeprowadzenie analiz hydraulicznych w celu ustalenia 

liczby nieruchomości, które można zasilać z istniejącej sieci. Wskazane spotkanie 

dotyczyło wyników badań. Ustalono, że możliwe jest podłączenie nieruchomości, jednak 

wystąpiono także do Aquanet o przedstawienie możliwości inwestycyjnych. Odnośnie 

odbioru odpadów wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że pierwsze spotkanie 

dotyczyło bieżącej realizacji zadania, w tym statystyk dotyczących segregacji. Drugie 

obejmowało tematy edukacji ekologicznej, w tym wyjazdy uczniów do Wielkopolskiego 

Centrum Recyklingu. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała o formę/ zakres współpracy  

z podmiotem prywatnym (p.14). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że gmina 

proponuje, by podmiot prywatny podjął się części prac w celu wybudowania drogi. Radny 

Piotr Szczepaniak zapytał, o którym odcinku ul. Żernickej w Robakowie rozmawiano. 

Wiceburmistrz odpowiedział, że między ulicami Szkolną i Stachowską. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak udzielił wyjaśnień nt. zasad dzierżawienia  

i eksploatowania sieci będących własnością gminy przez Aquanet S.A. 

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz 

– Napieralska. 
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Nie zadano pytań. 

 

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

 

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

 

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania przewodniczących komisji są załącznikami do protokołu. 

Nie zadano pytań. 

Radny Sebastian Stein omówił postępowanie komisji dotyczące skarg na dyrektor SP 2 

Kórnik. 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 

7a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawki do projektów. 

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037 z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 
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Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/62/2024 

 

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/63/2024 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stronie Śląskie: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/64/2024 

Radna Iwona Kosmalska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 
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określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/65/2024 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik lub jej jednostkom 

organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik 

lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych  

do udzielania takich ulg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/66/2024 

 

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu:  

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/67/2024 
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7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia "Kórnickiej Karty 

Mieszkańca": 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia "Kórnickiej Karty Mieszkańca". 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/68/2024 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Miasta  

i Gminy Kórnik z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, na 2025 rok: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie 

rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/69/2024 

 

7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy najmu nieruchomości lokalowej 

położonej w miejscowości Kórnik obręb Bnin: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy najmu 

nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Kórnik obręb Bnin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 
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Uchwała nr VI/70/2024 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy nabywana nieruchomość może zostać przeznaczona 

na zamianę/ rekompensatę dla właściciela innej działki, czy zostanie przeznaczona  

na cele opisane w projekcie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zapewnił, że na gruncie 

powstanie świetlica wiejska. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  

w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/71/2024 

 

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 
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przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/72/2024 

 

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/73/2024 

  

7m) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/74/2024 

  

7n) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 
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Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/75/2024 

 

7o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/76/2024 

  

7p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Trzykolne Młyny: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/77/2024 

  

7r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu 

Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej,  

ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina Kórnik. Etap 2A: 
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Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu 

Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej,  

ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina Kórnik. Etap 2A. Zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w Kórniku  

w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii Krajowej,  

ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina Kórnik. Etap 2A. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 
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Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/78/2024 

  

7s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi 

wojewódzkiej nr 434 – ulicy Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, 

Borówiec, Dachowa i Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi 

wojewódzkiej nr 434 – ulicy Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, 

Borówiec, Dachowa i Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1. Zgodnie z załącznikiem  

nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 – ulicy Dworcowej, 

obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, Dachowa i Szczodrzykowo, 

gmina Kórnik – Etap 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/79/2024 

  

7t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, 

Towarowej i Leśnej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/80/2024 

  

7u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji farmy 

fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń dla działek o numerach ewidencyjnych 

391, 392/7 oraz dla części działek o numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń dla działek  

o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek o numerach ewidencyjnych 

392/6 i 392/4, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/81/2024 

  

7w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie 

kontroli działalności Burmistrza w zakresie wydawania decyzji o warunkach zabudowy: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Radny Adam Lewandowski zwrócił uwagę na błędy literowe w projekcie. Dokument 

poprawiono. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli działalności Burmistrza w zakresie 

wydawania decyzji o warunkach zabudowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 



 

27 
 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/82/2024 

  

7x) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku wyrażającego 

poparcie dla inicjatywy Kórnickiego Stowarzyszenia „Ogończyk” dotyczącej wzniesienia 

pomnika hrabiego Władysława Zamoyskiego: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wniosku wyrażającego poparcie dla inicjatywy Kórnickiego Stowarzyszenia 

„Ogończyk” dotyczącej wzniesienia pomnika hrabiego Władysława Zamoyskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/83/2024 

  

7y) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zapoznanie  

się z wyjaśnieniami wykonawcy o okolicznościach niedojścia do podpisania umowy  

na Budowę krytego boiska – lodowiska wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą  

na terenie OSIR Kórnik: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 



 

28 
 

Radna Danuta Paluszkiewicz zwróciła uwagę na nazwę lokalizacji boiska – lodowiska. 

OSiR Kórnik obecnie nosi nazwę KCRiS Oaza Błonie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

wyjaśnił, że w tytule uchwały widnieją nazwa zadania, nie lokalizacji. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wniosku o zapoznanie się z wyjaśnieniami wykonawcy o okolicznościach 

niedojścia do podpisania umowy na Budowę krytego boiska – lodowiska  

wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą na terenie OSIR Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/84/2024 

  

7z) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radną Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 
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ZA (9) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, 

Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak 

PRZECIW (1) 

Robert Maliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Sebastian 

Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/85/2024 

  

7aa) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/86/2024 

  

7ab) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/87/2024 

  

7ac) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej  

w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 
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Radny Sebastian Stein, przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

chronologię skarg wpływających do rady. 

Głosowano w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej  

nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Walczyk 

Uchwała nr VI/88/2024 

 

8. Interpelacje: 

Interpelacje są załącznikami do protokołu. 

 

Radny Robert Maliński przedstawił interpelację w sprawie finansowania kosztów koszenia 

poboczy. 

Radny Michał Buchwald przedstawił interpelacje w sprawach: 

- budżetu reprezentacyjnego OSP, 

- kosztów utrzymania zieleni. Radny Piotr Szczepaniak poparł stanowisko. 

Radny Jarosław Janowski przedstawił interpelacje w sprawach: 

- połączenia rowerowego z Poznaniem, 
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- budżetu sołeckiego. 

Radna Helena Świdurska przedstawiła interpelacje w sprawach: 

- przeznaczenia gruntu w Kamionkach, 

- budowy Domu Kultury w Kamionkach, 

- zakupu obrazu R. Gierczyńskiej. 

Radna Magdalena Pawlaczyk przedstawiła interpelację w sprawie usług opiekuńczych  

dla seniorów. 

Radny Adam Zydroń przedstawił interpelację w sprawie przyspieszenia prac  

nad rewitalizacją rynku w Bninie. 

 

9. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy budowa nawierzchni ul. Czołowskiej w Kórniku – Bninie 

nie będzie kolidowała z budową/ uzupełnianiem sieci wodociągowych i kanalizacyjnych 

we wskazanym rejonie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że decyzja  

w sprawie wodociągu na ul. Krauthofera została podjęta przez inwestora, który nie chciał 

czekać na rozbudowę sieci. Zaznaczył, że budowa ul. Czołowskiej nie koliduje z innymi 

pracami. Systemy z ulic Krauthofera i Steinitza będą ciążyły do ul. Witosa. 

Radny zapytał także, czy przeprowadzono inwentaryzację dendrologiczną na Placu 

Jesionowym w Kórniku – Bninie. Przypomniał, że drzewo przewróciło się na samochód. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że w ramach kompetencji OSP będą 

prowadzone kontrole. Zostaną wskazane drzewa do wycinki.  

Radny Maciej Brylewski zapytał co oznacza zmniejszenie o 185 tys. zł wydatków  

na kanalizację sanitarną Błażejewka. Wiceburmistrz wyjaśnił, że środki będą 

wydatkowane w 2025 roku. Wskazał, że opóźnienia wynikają z tempa prac Aquanet S.A. 

nad kanalizacją sanitarną Błażejewa. Przypomniał, że inwestycje są od siebie zależne. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak dodał, że spółka pozyskała dofinansowanie  

na zadania w Skrzynkach i Błażejewie oraz na mniejsze inwestycje. 

Radny zapytał także o budowę chodnika wzdłuż ul. Długiej w Konarskiem. Zwrócił uwagę 

na przesunięcia w budżecie. Radny zaznaczył, że ważnym zadaniem dla mieszkańców 

jest także budowa przejścia dla pieszych przy świetlicy wiejskiej. Zapytał także o losy 

przystanku autobusowego przy ul. Długiej, który został zdemontowany z uwagi  



 

33 
 

na protesty. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak podkreślił, że zaistniały okoliczności, 

które nie pozwalają na zakończenie zadania. Oświadczył, że gmina chce zadania 

wykonać kompleksowo dla mieszkańców, mimo, że dotyczą dróg powiatowych. Kierownik 

Joanna Grzybowska i kierownik Anna Borowiak omówiły szczegóły procedur. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o etap projektu ścieżki rowerowej Radzewo – Radzewice. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że projekt jest tworzony przez ZDP  

we współpracy finansowej z gminą. Z uwagi na problemy z realizacją zadanie podzielono 

na odcinki. Wiceburmistrz wyraził nadzieję, że do końca bieżącego roku powstanie 

dokumentacja dla odcinka leżącego na terenie gminy Kórnik. Radny podkreślił,  

że przedstawiciele samorządu są oceniani przez mieszkańców za skuteczność działań. 

Niedotrzymywanie terminów wiąże się z utratą wiarygodności. Radny uznał, że lepszym 

rozwiązaniem jest podanie dłuższego terminu realizacji, niż przesuwanie dat zakończenia 

prac. Wiceburmistrz wskazał, że wpisy determinują rozpoczęcie prac. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zauważył, że wiele inwestycji ogłaszanych jest we wrześniu  

z terminem wykonania w kolejnym roku. Zwrócił uwagę na problemy z wyłanianiem 

wykonawców. Radny Maciej Brylewski powiedział, że o takich trudnościach powinni  

być informowani mieszkańcy. Burmistrz przypomniał, że sesje są transmitowane. 

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał o zbiórkę folii rolniczych. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

przypomniał, że limit pomocy de minimis na bieżący rok został wyczerpany. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zapewnił, że działania zostaną podjęte w przyszłym roku. 

Radny wskazał także na konieczność odbioru opon rolniczych. Zaproponował 

zarezerwowanie środków w budżecie. Burmistrz powiedział, że rozważy wniosek. 

Radny Jarosław Janowski zapytał do jakiego podmiotu zgłaszać potrzeby podcięcia 

zieleni, np. w przypadku zasłoniętych nazw ulic. Burmistrz odpowiedział, że utrzymanie 

zieleni nie jest prostym tematem. Wyjaśnił, że jeśli sołectwo nie ma środków na prace, 

potrzebę należy zgłosić do Wydziału ET UMiG Kórnik. Kontrole ulic są wykonywane, 

przyjmowane są także zgłoszenia.  

Radny zapytał, czy w bieżącym roku zastosowano system oczyszczania jeziora 

Kórnickiego. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że nie. Działania będą 

ponowione w przyszłym roku. Przedstawił technologię.  
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Radny Jarosław Janowski przekazał pytania z zebrania wiejskiego, o stan 

zaawansowania projektów dla ulicy Czereśniowej i osiedla Piaskowego w Borówcu. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że podpisano umowy na wykonanie 

dokumentacji. Zadanie będzie realizowane w 2025 roku. 

Radny Adam Lewandowski zapytał, czy terminy wykonania nowych nakładek 

bitumicznych w Kórniku (2025 – 2026 rok) nie są zagrożone. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że dokumentacja dla Pl. Powstańców Wlkp. ma być skompletowana 

do końca bieżącego roku, dla ul. 20 Października jest zakończona. Zadania  

są skorelowane z pracami spółki Aquanet, która deklaruje jak najszybsze zakończenie 

prac. Terminy 2025 – 2026 są w opinii wiceburmistrza realne. 

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę na szkody wyrządzane przez bobry w gminie 

Kórnik, w tym w korycie Strugi Średzkiej. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że urząd zgłosi problem Wodom Polskim. 

 

10. Wnioski radnych: 

Wnioski złożone w formie pisemnej są załącznikami do protokołu. 

 

Radny Michał Buchwald omówił wnioski dotyczące: 

- przejęcia ul. Słonecznej w Radzewie, 

- zorganizowania szkoleń dla sołtysów nt. realizowania inwestycji (ustny). Burmistrz 

Przemysław Pacholski przedstawił przebieg współpracy z sołtysami dotyczącej inwestycji  

i tworzenia Funduszu Sołeckiego. Uznał, że systemowe szkolenie nie jest konieczne,  

ale nie wykluczył indywidualnych spotkań, w miarę potrzeb.  

Radny Sebastian Stein omówił wnioski dotyczące Kamionek: 

- drogi rowerowej przy ul. Piotrowskiej, 

- budowy chodnika prowadzącego do SP, 

- inteligentnych przejść dla pieszych, 

- oświetlenia drogowego. 

Radny Maciej Brylewski zawnioskował o możliwość uruchomienia kursu porannego 

autobusu do Śremu z PD części gminy. Wskazał, że prywatny przewoźnik ograniczył 

ofertę i dzieci mają problemy z dojazdem do szkół. Burmistrz Przemysław Pacholski 



 

35 
 

odpowiedział, że prowadzi rozmowy w tej sprawie. Radny Maciej Brylewski powiedział, 

że dobrze, że sołtys Czmońca  jest informowany w sprawie. Wycofał wniosek. 

Radny Jarosław Janowski nawiązał do wniosku radnego Sebastiana Steina w sprawie 

oświetlenia drogowego – wyraził nadzieję na wypracowanie porozumienia z operatorem. 

Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił, że wiele miejsc niebezpiecznych zostało  

już doświetlonych. Prace wykonywane są stopniowo, w miarę opracowania dokumentacji. 

Następnie radny Jarosław Janowski przedstawił wniosek dotyczący zabezpieczenia  

i ubezpieczenia organizatorów imprez. Burmistrz Przemysław Pacholski zobowiązał  

się do przeanalizowania problemu z radcami prawnymi. Radny Piotr Szczepaniak zapytał 

o obowiązki dla organizatorów imprez wynikające z nowelizacji Kodeksu rodzinnego  

i opiekuńczego. Burmistrz odpowiedział, że sołtysi muszą posiadać zaświadczenia  

o niekaralności. Sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska wskazała, że w przypadku zajęć 

odbywających się w szkołach, przedszkolach, gdy dzieci są pod opieką nauczycieli, 

goście, prelegenci nie muszą posiadać zaświadczeń. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radny Maciej Brylewski przedstawił informacje nt. klubów sportowych z MiG Kórnik, które 

dostały się do grupy 600 najlepszych klubów sportowych w Polsce i uzyskały 

dofinansowanie. Są to UKS TDK Kórnik i UKS Jedynka Kórnik. 

 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy w październikowym posiedzeniu K.IRiPP będą 

uczestniczyli przedstawiciele Aquanet S.A. Kierownik Joanna Grzybowska wyjaśniła,  

że radni mają do omówienia dwa zagadnienia: zmianę uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Kórnik oraz zapoznanie się z planem inwestycyjnym spółki. 

Sprawami zajmują się odrębne zespoły. Radny powiedział, że jeśli w posiedzeniu będą 

uczestniczyli goście ze spółki, obrady odbędą się o 16:30 tak, by mogli uczestniczyć  

w nich mieszkańcy. 
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Radny Robert Maliński podziękował za organizację charytatywnego turnieju tenisa. 

 

Kierownik Anna Biernacka podziękowała za wniesienie uwag do projektu Strategii 

Rozwoju Gminy, przypomniała o możliwości zorganizowania spotkania z autorem 

opracowania. 

 

Radna Danuta Paluszkiewicz podziękowała za oczyszczenie i uzupełnienie klombów 

wzdłuż ul. Poznańskiej w Kórniku. 

 

Radny Adam Lewandowski podziękował za organizację Festynu Ekologicznego. 

 

Burmistrz Przemysław Pacholski zaprosił na odsłonięcie pomnika hrabiego Władysława 

Zamoyskiego  – 3.10.2024. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zaprosiła na Bieg  Zamoyskiego – 5.10.2024. 

 

Następnie poinformowała o terminach kolejnych posiedzeń rady: sesja – 30.10.2024, 

komisje 22 i 24.10.2024. 

 

Burmistrz Przemysław Pacholski zaprosił na III Senioralia – 5.10.2024 i Galę Kół 

Gospodyń Wiejskich – 4.10.2024. 

 

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła VI Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                         

Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 


